
Medlemsblad for Lavia, København  
idrætsforening for handicappede 

NR. 4 — DECEMBER 2008 
 

LAVIA NYT 
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Dagsorden: 
 
1. Orientering ved formanden. 
2. Orientering ved kassereren. 
3. Budget 2009 (herunder vederlag) 
4. Klubaften, hvornår (dato fastlægges) 
5. Lavia Nyt. Nyt fra redaktøren 
6. Kort orientering fra afdelingerne (Badminton, Bordtennis, Bowling, Bueskydning,                 
 Fodbold, Snooker, Svømning, Varmtvandssvømning og Volleyball). 
7. Evt. 
 
Fremmødt: Lykke (bestyrelsen), Lene (bestyrelsen), Hasse (bestyrelsen), Birthe 
(bueskydning), Birgit (snooker), Helle (bowling), Frank (fodbold), Tommy (bestyrelsen), 
Jens (svømning) og Erling (bordtennis). 
 
Afbud: Mona (bestyrelsen, badminton og varmtvandssvømning) og Søren (volleyball). 
 
1. Orientering ved formanden. 
- Der er en renovering i gang af handicapomklædningen i Grøndal centret. Alle er orien-
teret om dette. 
 
- Generalforsamling bliver torsdag d. 26. marts 2009 kl. 19.00 i Grøndal centret. Der vil 
komme mere om det i Lavia Nyt. 
Lene ønsker at trække sig som kasserer, hvis en anden vil tage over. Hun har selv Tom-
my som forslag og det vil Tommy gerne. 
Dermed mangler vi en suppleant til bestyrelsen. Der spørges i rundt omkring. 
Lykke tager kontakt til de andre der er på valg. 
 
- Det er besluttet at alle trænere i fremtiden godt bare kan sende en mail til kassereren 
med de datoer de har trænet. Alle afdelinger orienterer deres trænere. 
 
2. Orientering ved kassereren. 
- Regnskab omdelt. Overskud lige nu er 18510,06kr. Forventet underskud ved årets ud-
gang bliver omkring 20000kr. Vi har 183 medlemmer, 7 skylder og afdelinger er oriente-
ret. 
 

Referat af bestyrelsesmøde torsdag  
d. 20. november 2008 kl. 19.00 

klublokalet i Grøndalcentret 
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- Kontingentet ligger ca. 15000kr under det forventede. 
 
- Ny kopimaskine, som virker. 
 
- FOS tilskud får vi på baggrund af antal handicappede og unge under 25 år. 
 
3. Budget 2009. 
- Vederlag vil blive rettet til med de nye takster, når der kommer fra SKAT.  Ligesom 
trænerkontrakter bliver lavet når taksterne kommer. 
 
- Lene gennemgik budgettet for 2009. Der er et underskud på 91550kr. Det vil vi godt gå 
videre med. Der kom dog nogle små justeringer i løbet af mødet, som Lene vil tilrette. 
 
- Tommy foreslog, at vi begynder at søge nogle sponsorer, så vi år nogle flere indtægter 
og dette kan dække nogle af de høje stævne udgifter klubben har. Vi blev enige om at 
arbejde videre med ideen om at lavet et sponsorudvalg. 
 
- Vi vil fra næste år holde ½ års status på regnskabet/budgettet, så vi kan justere på dette 
og tingene ikke løber løbsk. Der er ikke noget at være urolig for endnu. 
 
- Erling vil gerne søge penge på det nye budget til et bordtennisbord. Vi undersøger en 
alternativ mulighed ellers er dette bevilget på næste års budget. 
 
- Tommy vil gerne vide om man kan få sit vederlag og derudover få dækket administrati-
ve udgifter. Der er flere måder at udbetale vederlag på. Dog skal man ikke have dobbelt 
udbetaling. 
 
4. Klubaften. 
- Svømning kan ikke overskue at afholde dette lige nu. Alle afdelinger skal igennem det, 
som i fremtiden bliver det som følger. 
 

Bueskydning (marts 2009) 
Volleyball (maj 2009) 
Bordtennis (september 2009) 
Svømning (november 2009) 
Badminton (marts 2010) 
Varmtvandssvømning (april/maj 2010) 
Fodbold (september/oktober 2010) 

5. Lavia Nyt. 
- Indlæg efterlyses. Deadline er rykket frem til denne weekend. 
 

- Mange havde rettelser til hjemmesiden. Lykke henviste til at man selv kontaktede Ben-
ni. Det skal være med en meget præcis henvisning til hvor på hjemmesiden tingene skal 
rettes, da det er en stor hjemmeside med mange sider. 

Fortsættes  
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6. Nyt fra afdelingerne. 
Badminton:          Intet nyt. 
Bordtennis: Er godt i gang. Mange opringninger om nye. De har 

også et samarbejde med en fysioterapeut om nye med-
lemmer. 

Bowling: De har ventelister i øjeblikket og vil gerne høre på at få 
flere baner. Lykke kontakter Grøndal centret. Helle har 
gang i noget sponsor arbejde. 

Bueskydning: Der er også kommet nogle nye til. Har måske mistet 2 
drenge, da bowling træneren har opfordret dem at spille 
bowling i en anden klub om mandagen. Dette er uheldigt 
og skal ikke ske mere i klubben. Nogle kommer bare og 
skyder deres ile og vil ikke deltage i det sociale. Juleaf-
slutning d. 15/12-08. 

Fodbold: Er kommet indenfor. Der kommer omkring 7-8 spillere 
til træning. De anmoder om at de første vil have hallen 
fra november til næste år. Lykke husker dette i ansøg-
ningen. Her står det også sløjt til med det sociale. 

Snooker: Hold turneringer er ved at være slut. De har haft nogle 
problemer med Grøndal centret siden sidste stævne. De 
skulle være løst. Også nye medlemmer her. Birgit vil 
gerne vide om man kan være medlem af 2 klubber og 
deltage i stævner. Vi er lidt usikre på reglerne og Birgit 
vil gå videre med dette. Jule afslutning d. 5/12-08. 

Svømning: 20-21 medlemmer kommer hver gang. En ny træner året 
ud. 2 trænere og en livredder er nok. Juleafslutning d. 
12/12-08. 

Varmtvandssvømning:        Intet nyt. 
Volleyball:          Læs i Lavia Nyt næste gang. Juleafslutning d. 16/12-08. 
 
7.  Evt.   
- Lene vil have alle refusioner for 2008 inden d. 21. december, da hun skal flytte. 
 
- Erling vil høre hvornår pokalskabene bliver lavet. Lykke mider på aftale om at de selv 
skal få dette ordnet, da de vil bruge dem. Erling vil sætte dette i værk. 
 
21. november 2008 Lykke Christensen 
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Vi er nu kommet godt i gang med 
en ny sæson. 
I år har vi igen meldt 2 hold med i 
ØBTU`s turnering. 
 
Lavia 1 
John Larsen 
Thomas Andersen 
Morten Hansen 
 

De har indtil videre opnået 2 point i 
de afviklede kampe 
 
Lavia 2 
Jørgen Andersen 
Poul Olsen 
Erling Hansen 
 

De har ikke fået nogen point endnu. 
( det skyldes nok, at formanden har 
rykket holdet op i serie 3) 
 

Det har givet nogle store klø. 
 

Jeg tror selv på, at der ligger mange 
point og venter i resten af sæsonen  
 

Vi har også nogle gode reserver 
 

Poul Boye 
Leo Andersen 
Georg Ampler 
 

De er alle sammen kommet i brug 
 

Til orientering kan man gå ind på 
hjemmeside og se kampprogram-
met for hele sæsonen for begge 
hold. 
 

Der er gratis entre til vores hjem-
mekampe 
 

Det er godt med tilskuere til kam-
pene 

 

Som formand i 
bordtennisafdelin-
gen vil jeg byde 
Tatjana Loetzke 
”willkommen” i 
afdelingen 
 

Håber du falder godt til. 
 

Til sidst vil jeg ønske alle medlem-
mer i bordtennisafdelingen en god 
jul, samt et godt nytår 
 
På gensyn d. 5.januar 2009 
 

NYE UDFORDRINGER OG 
ET NYT MEDLEM  

Erling Hansen 
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N u hvor vi er halvvejs 
igennem sæsonen, er her 

en opdatering fra bowling.  
 
Og her går det jo godt!  
 
Måske lidt for godt, for medlem-
merne vælter ind.  
 
Det er jo altid dejligt at få nye med-
lemmer, men problemet er bare, at 
jeg ikke har plads til dem. Desvær-
re fik jeg ikke de baner, jeg søgte 

om i foråret og har derfor været 
nød til at lave venteliste for nytil-
komne.  
 
Hertil kan jeg kun sige: ØV!!!!  
 
Jeg vil gerne have plads til alle, 
men jeg risikere at skræmme nogen 
af de nuværende medlemmer væk 
ved at være for mange på banerne.  
 
Det er jo ikke meningen.  
 
Til alle jer som står på venteliste til 
bowling kan jeg sige: ”Ingen er 

Efteråret  
i bowling 

Helle Broberg , formand for bowling 
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glemt, og jeg håber meget på at 
Lykke og jeg når frem til flere ba-
ner, så I også kan komme med i 
bowlingklubben”  
 
Men som sagt så høre I nærmere 
ligeså snart jeg har plads igen. 
 
Vores stævnedeltagelse går rime-
ligt. Der er 3 hold meldt til i år: 2 
hold på rampe og 1 stående hold. 
Indtil videre ligger holdene således: 
Hold 1 bestående af: Lene Lund-
Sørensen og Helle Broberg på 2. 
plads i række A-rampe 
Hold 2 bestående af: Kjeld Ander-
sen, René Hansen og Brian Bro-
berg på 1. plads i række B-rampe 
Hold 3 bestående af: Tommy Lar-
sen, Hanne Hedegaard, Jens Pers-

son, Conni Jørgensen og Stewart 
Munday på 3. plads i række C-
stående  
 
Hold 2 og 3 er debutanter til stæv-
ner i bowling, så jeg synes bare det 
er s….flot gået. Hvis vi får medal-
jer i alle 3 rækker, så går vi auto-
matisk videre til FM i Kolding. Det 
ville jo være pragtfuldt, og så er det 
realistisk samtidig. 
 
Til sidst har jeg kun at ønske alle 
en glædelig jul og et forrygende 
nytår. 
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Er der liv i universet?  
Er der liv i klubben? 

 
To store spørgsmål, der optager os alle. 

 

Jorden kalder alle med lyst til social og sportslig fritid! 
 

Findes der et sted med mulighed for at mødes i cyberspace? 
 

Ja! 
 

www.laviakbh.dk 

Lad os mødes på hjemmesiden. 
 

Se, hvad der foregår i de andre idrætsafdelinger. 
Fortæl om jeres sidste bedrifter. 

Send sjove billeder. 
Download Lavia-Nyt 

 
Er du forarget, engageret eller ved du noget -  brug temasiden! 

 
 

Send jeres indlæg, billeder eller temaer til  
 

bennihansen@yahoo.co.uk  

Clic
k t

o buy N
OW!

PDF-XChange

w
w

w.tracker-software

.c
omClic

k t
o buy N

OW!
PDF-XChange

w
w

w.tracker-software
.c

om

http://www.tracker-software.com/buy-now
http://www.tracker-software.com/buy-now


 

Lykke Christensen, formand 

Når dette blad når din postkasse, så 
er julen over os igen. I skrivende 
stund, sidder jeg og kigger ud på 
vinterens første sne. Den kom lidt 
bag på mig, jeg synes, at slutningen 
af november er lidt for tidligt til, at 
der skal komme vinter og sne. Nå, 
det viser bare, hvor hurtigt jeg sy-
nes tiden er gået siden 
sommerferien. 
 
Vi har netop afholdt 
årets sidste bestyrelses-
møde, som traditionen 
tro byder det på budget 
forhandlinger for det 
kommende år. Det skul-
le vi selvfølgelig også 
igennem i år. Det gik 

dog rimeligt smertefrit. Vi var eni-
ge om budgettet og Lene kunne 
dermed arbejde videre med det, og 
det kan komme til endelig godken-
delse på den årlige generalforsam-
ling i marts. 
En anden ting der sker på general-
forsamlingen er, at vi efter 12 år 

skal sige farvel til vores 
hovedkasserer Lene 
Lund-Sørensen. Hmm, 
er det ikke et navn man 
efterhånden forbinder 
med Lavia København? 
Jjoh, det tror jeg, det er. 
Hun har selv valgt at 
trække sig, da hun me-
ner, at hun nu har af-
tjent sin værnepligt i 

Fortsættes  

JULEN ER OVER OS
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klubben som kas-
serer. Nu vil hun 
”bare” være me-
nigt medlem i 
bowlingafdelin-
gen. Som for-
mand har det jo 

været dejligt at have Lene som kas-
serer, da hun har styr på sine ting 
og ikke mindst finanserne i klub-
ben. Så behøver jeg ikke bekymre 
mig om den del, og jeg  kan tage 
mig af alle andre gøremål i klub-
ben.  Jeg vil da allerede godt nu 
benytte muligheden for at sige tak 
for samarbejdet til Lene. Jeg vil 
også godt sige tak for din store ind-
sats, Lene. Det tror jeg vist godt, 
jeg kan sige på hele klubbens veg-
ne. 
Heldigvis skal vi ikke ud i en lang 
og sej kamp for at finde en ny kas-
serer, det har Lene gjort for os. Hun 
har overtalt Tommy, vores supple-
ant i bestyrelsen til at overtage 
hvervet. Tommy har meget mod og 
lyst til opgaven. Det sætter jeg stor 
pris på og glæder mig til 
samarbejdet, hvis han bli-
ver valgt på generalfor-
samlingen. Det første lan-
ge stykke tid slipper vi 
dog ikke helt grebet i Le-
ne. Hun har nemlig lovet 
at fungere som en slags 
konsulent for Tommy og 

bestyrelsen, 
da der nem-
lig er ret 
mange ting, 
som kassere-
ren står for. 
Endnu en-
gang mange tak for samarbejdet, 
Lene. Alle får selvfølgelig mulig-
hed for at sige farvel til Lene på 
vores næste generalforsamling, og 
jeg håber, så mange så muligt vil 
benytte sig af dette og komme forbi 
og sige farvel.  Dato for generalfor-
samlingen står længere inde i bla-
det. 
 Det betyder jo også, at vi skal fin-
de en ny suppleant til bestyrelsen, 
da Tommy jo forlader denne post. 
Så kender du en, eller sidder du 
med en lille drøm om at komme 
med i bestyrelsen i Lavia, så meld 
dig under fanerne. 
 
Til sidst vil jeg fortælle lidt om næ-
ste års aktiviteter. Ud over vi selv-
følgelig skal dyrke en masse idræt, 

Fortsættes  
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skal vi stadig få fat på flere nye 
medlemmer og afholde en masse 
klubaftner, så vi kan se lidt til hin-
anden i afdelingerne. Vi har udfor-
met en liste over, hvilken rækkeføl-
ge disse skal afholdes. Du kan spør-
ge din formand, hvis du vil vide, 
hvornår din afdeling skal holde 
klubaften.  Vi skal også i gang med 
noget sponsor arbejde. Vi har i be-
styrelsen snakket om, hvordan vi 
kan skaffe andre indtægter til klub-
ben. Vi har aftalt at arbejde videre 
med ideen om at nedsætte et spon-
sorudvalg, som skal bestå af med-
lemmer fra klubben og 1 – 2 besty-
relsesmedlemmer. Dette udvalg skal 
forsøge at skaffe sponsorer til klub-
ben. Det er et meget hårdt arbejde, 
men med de rigtige fremgangsmå-
der, tror vi på, at vi kan skaffe nogle 
sponsorer til klubben. Så har du lyst 
til at deltage eller har en god ide el-
ler måske allerede en, der gerne vil 
sponsorere klubben, så snak med 
din afdelingsformand eller kontakt 
bestyrelsen. 

Ellers vil jeg bare ønske alle en god 
læselyst med dette blad og en god 
jul og et godt nytår. 
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 TORSDAG D.26. 
MARTS KL. 19.00 I 

GRØNDALSCENTRET 

RESERVÉR DAGEN 
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INDMELDELSESBLANKET 

 

LAVIA København 
- idrætsforeningen for handicappede  

 
 
Undertegnede ønsker pr. ____________ at indmelde mig i 
 
foreningens________________________ afdeling som AKTIV 
 
Navn:___________________________________________ 
 
Adresse:_________________________________________ 
 
Post nr. og by: ____________________________________ 
 
Fødselsdato: ___________ Handicap: __________________ 
 
Telefon: ____________________ Mobil: ________________ 

 
Kontingent pr. halvår kr. 350 som AKTIV over 18 år. 
Under 18 år pr. halvår kr. 175 som AKTIV 
Passivt medlemskab koster kr. 175 pr. år 

 
Sæt kryds ud for det ønskede medlemskab 
 
Har fået udleveret foreningens love   ja    nej 
 
Ønsker at få tilsendt bladet Handicapidræt   ja    nej 
 
Denne blanket klippes ud og sendes til kasserer Lene Lund-Sørensen 
Dalbugten 15, 2730 Herlev - Tlf. 44 91 10 02 
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NAVNE OG ADRESSER  

Formand 
Lykke Christensen  
Smørumvej 86, 1. tv 
2700 Brønshøj 
26 70 06 38  
lyks@webspeed.dk 
 
Næstformand/sekretær 
Mona Nielsen 
Kanslersgade 14, 2. th 
2100 Ø 
35 42 78 38 
28 56 00 13 
mnie@live.dk 
 
Kasserer 
Lene Lund-Sørensen  
Dalbugten 15  
2730 Herlev 
44 91 10 02  
lelals@get2net.dk  
 
Medlem af FU/afdelingsformand 
Hans Hansson 
H.P. Olsens Vænge 8 
2630 Tåstrup 
43 99 32 13 
 
Medlem af FU/afdelingsformand 
Frank Johannessen 
Islevgårds Allé 12B 
2610 Rødovre 
29 47 27 82 
FJOHANNESS@bksv.com 
 
Suppleant 
Tommy Skotte Larsen 
Sydhavnsgade 8, st. th. 
2450 SV 
77 89 70 72 
61 78 91 98 
tommy.skotte.larsen@frederiksholm.net 
 

Badminton: 
Mona Nielsen  
35 42 78 38 
28 56 00 13 
mnie@ke.dk 
 

Bordtennis: 
Erling B. Hansen  
44 91 30 77 
erlingblomhansen@webspeed.dk 
 

Bowling: 
Helle Broberg 
32 50 13 41 
22 35 60 02 
broberg4@hotmail.com  
 

Bueskydning: 
Hans Hansson  
43 99 32 13 
 

Fodbold: 
Frank Johannessen  
29 47 27 82 
FJOHANNESS@bksv.com 
 

Snooker: 
Birgit Andersen 
35 83 98 38 
23 73 73 81 
 

Svømning: 
Jens Mikkelsen 
38 71 96 17 
22 73 73 81 
mie.mikkel@gmail.com  
 

Varmtvandssvømning: 
Mona Nielsen  
35 42 78 38 
mnie@ke.dk 
 

Siddende volleyball: 
Søren Sørensen  
36 17 96 67 
22 64 46 81 
lindebugten@pbhome.dk  

BESTYRELSEN  AFDELINGERNE  
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Kære læser 
 

Dejligt at kunne leve-
re et julenummer med 
flere indlæg fra afde-
lingerne. 
 

Læs de interessante 
artikler fra varmt-
vandssvømning, bord-
tennis, bowling og 
volley. 
 

Det er dejligt, at vi er 
en del af en levende 
forening. 
 

Det er tankevækkende 
at kunne læse i ind-
lægget fra bowling, at 
der er venteliste for at 
kunne komme til at 
bowle. Midt i en tid, 
hvor klubben har 
svært ved at tiltrække 
medlemmer, så er det 
svært opløftende. Det 
er et positivt problem 
at skulle arbejde for at 
skaffe mere plads til 

flere medlemmer. 
 

Tak til afdelingerne for 
bidragene. 
 

Så nærmer julen sig og 
2008 lakker mod enden. 
Et olympisk år med 
mange store oplevelser. 
Nu går der 4 år igen, 
inden verden samles i 
London i 2012. 
 

Her fra redaktionen vil 
vi ønske jer alle sam-
men en rigtig glædelig 
jul og et godt nytår. 
 
På gensyn i 2009 
 

Søren 

Lavia - Nyt 
 
udgives af  
Lavia København -  
idrætsforening for handi-
kappede. 
 
Redaktion 
 
Søren Sørensen (ansv.)  
Benni Hansen 
 
Forside 
 
Julecollage  
Foto: Søren Sørensen 
 
Annonceekspedition 
 
Søballevej 2 D, Veng 
8660 Skanderborg 
Tlf. 86 95 05 92 
 
Tryk 
 
FL Tryk 
 
Stof til Lavia - Nyt 
 
Søren Sørensen  
Lindebugten 70 
2500 Valby 
Tlf. 36 17 96 67 
Mobil: 22 64 46 81 
E-mail:  
lindebugten@pbhome.dk 
 
Næste nummer udkom-
mer medio marts 2009. 
 
Deadline for indlevering 
af stof er d. 15.02..2009 
 
Manuskripter bedes 
fremsendt via e-mail. 
Vedhæftede filer i 
Word-format. 
Hvis det ikke er muligt, 
da helst på en CD med 
vedlagt udskrift. 
 
Hvis du ikke råder over 
en PC, så ring til mig. 
 
Artikler i Lavia-Nyt dæk-
ker ikke nødvendigvis 
redaktionens eller Lavia 
Københavns synspunk-
ter. 
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Lån kameraet og tag nogle billeder fra en træningsaften 
eller en turnering. 
 

Har du et indlæg eller en god ide, så kontakt os  
 

 
ring   

 
send en mail 

 
send et brev 

 
 

 

Eller kontakt os tirsdag ml. 18 og 20  
i Grøndalscentret, Hal K. 

 
 

Det er bare om at komme i gang  
- din dovne hund! 

Benni 
32 59 44 49 
bennihansen@yahoo.co.uk  

Søren  
36 17 96 67  

lindebugten@pbhome.dk  
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J eg er en af de yngste på 
holdet, er lige fyldt 50 år. 

Når man har en arbejdsuge på 37 
timer, som jeg og arbejder med 
børn, så kan det nogle gange være 
svært at tage sig sammen til at køre 
til svømning om aftenen, for jeg 
når kun lige hjem og vende, inden 
jeg skal køre igen.  
 
Men jeg bliver altid glad og i godt 
humør under vores svømning, fordi 
det er sådan nogle dejlige menne-
sker, jeg er i selskab med. Samtale-
emner mangler vi ikke. 

 
Vores hold bestå af 11 dejlige, fri-
ske og varme mennesker, som altid 
er i godt humør. Der bliver grint 
meget, og der er masser af humor. 

Bente, som er vores svømmein-
struktør, et dejligt menneske, er 
kun 75 år. 
 
De ældste på vores hold er hen-
holdsvis Grethe på 85 medlem si-
den 1972 og Ellen på 80 år. 
Så har vi Alette er 77 år, Villy på 
74 år en af de få mænd, vi har. 
Så er der Jytte som er 73 år, Margit 
på 70 år, Ole er den sidste af de 
mænd, vi har. Han er 64 år. 
Inger er 61 år, Lene er 50 år og 
kasserer i Lavia og Maiken er 50 år 
- det er mig som skriver. 
 

Maiken  
 

 

En lille historie om vores svømme-
hold på Persillevej 
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I nden jeg starter med at 
skrive om vores tur til 

Nienburg i starten af november, vil 
jeg lige fortælle lidt siden fra au-
gust til nu i volleyball afdelingen.  
 
Vi har, som sædvanligt, forsøgt at 
skrabe nok spillere sammen til træ-
ning hver tirsdag. Det er da også 
lykkes med de få ressourcer, vi har 
til rådighed.  
 
I starten af september, skete der jo 

noget helt usædvanligt. Vi fik en 
ny spiller.  
 
Det var ikke en nybegynder, det var 
faktisk en, der kunne spille spillet 
og havde spillet det længe før an-
komsten til vores hold. Tanja har, 
siden sin ankomst, været et friskt 
pust på holdet. Hun kommer oprin-
deligt fra Rusland, hvor hun bl.a. 
spiller på der russiske damelands-
hold i siddende volleyball. Hun har 
også siddende volleyball på Berlins 
hold og nu er hun meget aktiv hos 
os.  

 
 

Lykke Christensen, træner (den lille positive) 

Fortsættes  

Det grå guld slår til 
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Mange af os har i løbet at de sidste 
måneder døjet med forskellige ska-
der i ryg, skuldre osv. Jeg ved ikke 
om det bare er fordi, vi er ved at 
være en flok ældre mennesker eller 
hvad det skyldes, men de fleste har 
deres at døje med.  
 
Hvorfor nu skrive en sådan intro til 
en artikel om vores seneste tur til 
Nienburg?  
 
Joh, det er nemlig en del af forkla-
ringen på at vi faktisk gjorde det 
godt til stævnet. En uge før stævnet 
stod det klart, at vi faktisk kun var 
4 spillere ud af i alt 8, der kunne 
spille for fuld kraft. Derudover fik 
vi et sidste øjebliks afbud.  
 
Pludselig fik jeg, som træner, en 
del at tænke over og skulle til at 

tænke lidt mere over at fordele hol-
dets ressourcer, så de kunne holde 
en hel weekend. Vi fik derfor mere 
styr på tingene inden stævnet.  
 
Mange af de sædvanlige stærke 
hold, havde meldt afbud til stævnet 
på grund af andre aktiviteter. Stæv-
net var derfor besat af hold, der var 
mere på vores niveau i år. 
 
Også skal jeg ellers lige love for, at 
vi startede ud som lyn og torden.  
 
Vi vandt lørdagens 2 første kampe. 
Jeg synes, at vi havde gode server, 
godt spil og kunne få vendt spillet, 
så det blev i vores tempo. Så stod 
vi pludselig i en helt uvant situati-
on. Vi var kommet udsædvanligt 
godt fra start. De sidste 2 af lørda-
gens kampe tabte vi, men jeg sy-

Fortsættes  
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nes, vi var 
godt med i 
de fleste af 
sættene. 
Faktisk er 
der kun et 
sæt, hvor vi 
ikke rigtig 
fik tingene 
til at køre. 
Vi var tæt 
på at få 

vendt disse 2 kampe, men havde 
desværre ikke helt heldet på vores 
side til sidst.  Da lørdagen var om-
me, stod vi altså med 2 vundne 
kampe ud af 4 mulige.  
 
Efter af have spillet vores kampe 
mod de tyske hold om lørdagen, 
stod der London og Sandnes på 
kampene om søndagen.  For at det 
ikke skal være løgn, så lagde vi da 

lige ud med en vunden kamp over 
holdet fra London.  Den sidste 
kamp mod Sandnes var der vist ud-
solgt hos os. Den tabte vi i 2 sæt.  
 
Alt i alt en weekend med 6 kampe 
og 3 sejre. En 4. plads ud af 7 muli-
ge. En placering midt i det hele. 
Mange ville ikke være tilfredse  

Fortsættes  
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Fortsættes  
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med dette resultat, men det var 
vi. Vi plejer jo også altid at pla-
cere os i den tunge ende. 
 
 Efter pokalen og diplomet var i 
hus, drog vi trætte, men glade og 
tilfredse mod Danmark igen.  
 
En kombination af ny spiller, 
god forberedelse, massere at tro 
på, at vi godt kunne, godt sam-
spil og kampgejst gav os det 
bedste resultat i mange år og en 
god afslutning på 2008.  
 
Med denne afslutning på 2008 
for volleyball afdelingen, vil jeg 
gerne sige tak til alle på holdet 
for endnu et begivenhedsrigt og 
sjov t år i volleyball afdelingen.  
 
God jul og godt nytår.  

Fortsættes  
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